
 

 
 

 
 
 

Doorverwijzing ingekomen stuk naar commissie  
artikel 22 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 

 
Raadsvergadering: 27 maart 2025 
Agendapunt: 6. Ingekomen stukken en mededelingen 
 
Op de lijst van ingekomen stukken staat in categorie I, nummer noem het nummer van het stuk 
een stuk met als onderwerp: onderwerp brief. 
 
Dit stuk willen wij ter bespreking doorverwijzen naar de commissie kies commissie en wel om 
de volgende reden(en):  
Het betreft de VNG ledenbrief onder I.1.b: de ontwikkeling asielopvang en huisvesting 
statushouders.  
De VNG maakt in haar brief melding van het feit dat vanuit het kabinet twee tegengestelde 
signalen worden afgegeven over de huisvesting van statushouders. Enerzijds zou er een 
regeling komen om statushouders, vooruitlopend op de definitieve huisvesting al tijdelijk onder 
te brengen in de gemeente, met zelfs een financiële bonus voor versnelde huisvesting. 
Anderzijds staat de voorgenomen aanpassing van de Huisvestingswet waarin een verbod wordt 
ingesteld op het met voorrang huisvesten van statushouders, op grond van het feit dat zij 
statushouder zijn. 
Statushouders dienen op grond hiervan voortaan zelfstandig te voorzien in huisvesting.  
Deze beleidswijziging kan grote gevolgen hebben. Immers de wachttijden in de sociale 
huursector zijn gemiddeld zeven jaar. Het risico bestaat dat statushouders helemaal niet 
uitstromen uit de opvang. 
 
Op dit moment is het college verantwoordelijk voor verantwoordelijk voor huisvesting van 
statushouders conform de huisvestingstaakstelling. 
 
 
Onze vragen zijn de volgende: 
 
1. Gelet op het bovenstaande zijn wij benieuwd naar de huidige stand van zaken met 

betrekking tot de taakstelling van onze gemeente m.b.t. de huisvesting van statushouders. Is 
er nog een achterstand vanuit 2024? Wat is de taakstelling voor 2025 en bestaat er uitzicht, 
in relatie tot de woningnood en problemen waar wooncorporaties mee te maken hebben, dat 
de verplichte huisvesting van statushouders voor dit jaar gehaald zal worden? 

2. Nu is de doorverwijzing in de raad van 27 maart jl. ingebracht, maar zal door het niet 
doorgaan van de commissie maatschappij en bestuur van 8 april ’25 dit onderwerp pas 
behandeld worden in de gelijknamige commissie op 20 mei. In deze tussenliggende periode 
kunnen zich ontwikkelingen vanuit “den Haag” voordoen die voornoemde geschetste situatie 
in een ander perspectief kunnen plaatsen. Zo is op vrijdag 11 april jl. vanuit de ministerraad 
meegedeeld waar de Spreidingswet op de agenda stond, dat er allereerst gewerkt zal 
worden aan het opstellen van een contourennota waar asielopvang en huisvesting van 
statushouders onderdeel van zullen gaan uitmaken. Dat brengt ons op dit moment niet 
verder dan het stellen van een algemene, mogelijk hypothetische vraag, hoe het college 



 

 
 

aankijkt tegen de beschreven tegenstrijdige signalen en wat daar de mogelijke gevolgen van 
kunnen kijken. 

3. Zojuist komt het bericht binnen dat het intrekken van de Spreidingswet pas op z’n vroegst op 
1 februari 2026 wordt voorzien, en de “bonus” lijkt te verdwijnen. Dat vanaf de datum van 1 
juli gemeenten gedwongen kunnen worden asielzoekers op te vangen blijft daarmee 
overeind. Er loopt binnen onze gemeente nu een enquête over de opvang.  Kunnen er al 
mededelingen worden gedaan over het verdere verloop van de procedure.   

 
 
 
Verzoeker: 
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